
Møteprotokoll

Utvalg: Eldrerådet
Møtested: Kommunestyresalen. NB! Endret møtedato
Dato: 28.09.2021
Tid: Kl. 10:00 – 11:45

Følgende medlemmer møtte Parti
Else Marie Steinkopf Hjelmås
Nils Oddvar Reiersen
Ole Ravnsnæs
Turid Tveit
Olaug Stava Farbu SP

Forfall Parti Varamedlem Parti
Harald Skorpe H Bjørn Harald Johansen AP
Inger-Anne Vikre KL Per A. Bjelland

Innkalling og saksliste godkjent.

Til å skrive under møteboka sammen med leder ble følgende valgt: Olaug Stava Farbu og Ole
Ravsnæs.

Rådgiver Tove Rosseland orienterte om avvik i helse- og omsorgsetaten. Videre orienterte rådgiver
Anine Kongshavn om retningslinjer for tildeling av tilskudd til virksomhet for eldre.

I forkant av orienteringene ble sak 20/21 behandlet.
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

020/21 Oppjustering av driftsavtaler for fysioterapi  

021/21 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2022-2025 

 

022/21 Nytt kulturhus på Karmøy Konseptvalg  

023/21 Samlesak for referatsaker  

011/21 Økonomioppfølging drift 2. tertial  

024/21 Samlesak for spørsmål  
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020/21 Oppjustering av driftsavtaler for fysioterapi 
 

Kommunalsjefens forslag til vedtak: 
Ledig deltidshjemmel lyses ut internt i kommunen i området med lavest fysioterapidekning i 
kommunen.  
Tildelingen gjøres i tråd med gjeldende regelverk og fysioterapeuter med driftstilskudd på 50% eller 
lavere prioriteres.  
 
 

28.09.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Reiersen foreslo: 
Eldrerådet støtter kommunalsjefens forslag til vedtak, men vil be om at det blir tatt høyde for å utvide 
fysioterapidekningen i Karmøy på grunn av en for lav dekning. Dekningen bør være minst det nivået 
som er på landsnivået. 
Reiersens forslag enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 020/21 Vedtak: 

Ledig deltidshjemmel lyses ut internt i kommunen i området med lavest fysioterapidekning i 
kommunen.  
Tildelingen gjøres i tråd med gjeldende regelverk og fysioterapeuter med driftstilskudd på 50% eller 
lavere prioriteres.  
Eldrerådet støtter kommunalsjefens forslag til vedtak, men vil be om at det blir tatt høyde for å 
utvide fysioterapidekningen i Karmøy på grunn av en for lav dekning. Dekningen bør være minst det 
nivået som er på landsnivået. 
 
 

 

 

021/21 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2022-2025 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
 

28.09.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet. 
 

ELD - 021/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2022-2025. 
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022/21 Nytt kulturhus på Karmøy Konseptvalg 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 
 
 

28.09.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens forslag til vedtak. 
 

ELD - 022/21 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingene fra «Nytt kulturhus på Karmøy» Konseptvalg til grunn og ber 

administrasjonen starte en prosess for å utforske mulighetsrommet for hvilke av de omtalte 
konseptene som kan og bør realiseres i henholdsvis Kopervik og Åkrehamn. 

· Formannskapet skal fungere som styringsgruppe for arbeidet. Frem mot sommeren vil mulige 
konsepter og realiseringsstrategier forankres politisk i styringsgruppen, og endelig  

sak om lokalisering vil foreligge før sommeren 2022  

 
 
 

 

 

023/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

28.09.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

 

 

ELD - 023/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etteretning. 
 
 

 

 



Side 5 av 5 

 

011/21 Økonomioppfølging drift 2. tertial 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Tjenesteområdet 02 barnhage får økt rammen med 1,022 mill. kroner for å dekke kapitaltilskudd til 
private barnehager vedtatt i revidert nasjonalbudsjett. Dette finansieres gjennom økte 
rammetilskudd fra staten. 
 
 

28.09.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

Tatt til orientering. 
 

ELD - 011/21 Vedtak: 

Eldrerådet ønsker en gjennomgang i neste møte av regnskapet for helse og omsorg, hvordan dette 
føres/avgrensninger og hva utgjør 40 mill i underskudd. 
 

 

 

024/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

28.09.2021 Eldrerådet 

 

Behandling 

 
Ingen saker meldt. 
 

ELD - 024/21 Vedtak: 

Spørsmål tatt til etteretning. 
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